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Verslag algemene ledenvergadering 

 
   Datum: 16-01-2023 
   Aanvang:  20:05 uur 
   Locatie:  kantine RTC de Laak 
   Aanwezig:  46 leden ( van de 268 leden) 

 

1. Opening: 
De voorzitter (Fred Snelder) opent de vergadering met de beste wensen voor 
het nieuwe jaar en een kort moment van stilte voor overledenen en zieken 
binnen onze vereniging. De voorzitter constateert dat er voldoende leden 
aanwezig zijn om rechtsgeldige besluiten te kunnen nemen. De volgende leden 
hebben zich afgemeld: Liesbeth van Wijngaarden, Henk Lodder, Kees Baars, 
Roderick Teunissen, Berry Kranenburg, Rob Gademan, Rudy Elberts, Hein 
Goslinga, Bjorn Goslinga en Gerrit-Jan van de Pijpekamp.  

2. Vaststelling agenda: 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Mededeling / ingekomen stukken: 
Er zijn 3 ingezonden stukken namelijk van: 
Sven Goslinga: tegenvoorstel als alternatief voor voorstel zoals omschreven in 
punt 14 van de agenda, Dit zal worden behandeld bij punt 14 van de agenda. 
Bob Deltenre : planning van de tennislessen. 
Marja van de Kracht: rookverbod. 
In een toelichting van zijn ingezonden stuk zegt Bob dat hij worstelt met het 
gepland krijgen van zijn tennisles.  
Het tijdstip op donderdag van 18:00-19:00 uur is zeer ongunstig voor hem. 
Hij mist daardoor veel lessen. Er is geen mogelijkheid om op een ander tijdstip 
bijvoorbeeld om tussen 19:00 en 21:00 uur de lessen te plannen omdat deze 
periode geclaimd blijven door groepen die al langer op dit tijdstip lessen. Bob 
vraagt of het mogelijk is om een tennisleraar in dienst te nemen. Fred 
antwoordt: Er is een gebrek aan tennisleraren. Fred belooft dit probleem te 
bespreken met de tennisschool, maar het is niet de bedoeling dat iemand een 
eigen trainer meeneemt. 
Er komt een aanvulling van Willem Nefkens, dat mensen een opgave van tijden 
waarop ze willen/kunnen lessen mailen naar de secretaris. 
Jet Wandel stelt voor om een lesschema op te hangen zodat iedereen overzicht 
heeft.  
Marja vindt dat roken op een sportlocatie niet meer van deze tijd is. 
Wij hebben op ons park een rokershoek ingericht, maar het zou nog mooier zijn 
als het hele park rokersvrij zou zijn. Fred geeft aan dat er nadere invulling van 
het rookverbod zal komen zoals borden op het terras dat roken verboden is.     

4. Verslag  ALV van 29-03-2022: 
Het verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd zonder vragen van de leden. 
Theo Eusterbrock wordt bedankt voor het opmaken van de notulen. 
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5. Resultaat 2022:   
Er is in 2022 een positief resultaat behaald van  € 5368 
Toelichting inkomsten:  
Het resultaat van de kantine is boven verwachting, mede doordat deze het hele 
jaar weer open is geweest. We hebben de prijzen eind van het jaar moeten 
verhogen i.v.m. de stijging van de inkoopprijzen.  
De overige opbrengsten zijn met name hoger door eenmalige opbrengsten en 
betreffen: 
De opbrengst van de Raboclubkascampagne  €   304 
Subsidie onderhoud en verlichting    € 1750 
Ontvangen TASO bijdrage over 2021:    € 3000 
 
Toelichting uitgaven: 
Energie: 2-jarig contract loopt eind maart 2023 af. 
In 2022 hebben we nog geen last gehad van de stijging van de energieprijs, 
daarnaast effect nieuwe ketel en verlaging ampères in de meterkast. 
Het terrasmeubilair is vervangen. 
Het onderhoud van het tennispark is nagenoeg binnen de begroting gebleven: 
 - snoeiwerk is gerealiseerd met vrijwilligers 
 - onderhoud gravelbanen stijgt ieder jaar door 
 - onderhoud 3 smashcourtbanen in voorjaar en najaar.  
Er is geïnvesteerd in duurzame verlichting in het clubhuis. 
In 2022 is de clubbijdrage betaald door 195 leden en terugbetaald aan 47 
leden. 60 leden hebben gereageerd op de oproep voor terugbetaling van de 
vrijwilligersbijdrage. Het saldo van de clubbijdrage van 2022 is € 3700, deze 
blijft buiten begroting / resultaat en wordt toegevoegd aan het vermogen. Deel 
van saldo voorgaand jaar is gebruikt voor het betaalbaar houden van de 
jeugdlessen. 
Het vermogen van de club op 31-12-2022 is € 38.263 
Cijfers SBK over 2022: 
Er zijn geen grote investeringen gedaan. Besluit om een verzakte muur in de 
woning te herstellen moet nog genomen worden. 
BOSA subsidie : € 27.369,- over 3 jaar is volledig toegekend 
Over 2023 is het opnieuw mogelijk om BOSA subsidie aan te vragen. 
Het saldo van de liquide middelen van SBK per 31-12-2022 is € 103.224. 
De kans bestaat dat de bijdrage van € 15.000 voor de padelbanen van de 
gemeente minus de gemaakte kosten teruggestort zal dienen te worden. 

6. Verslag kascontrolecommissie: 
Eric Mennink doet verslag mede namens Myriam Vlug over de controle van de 
administraties. Er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. 
De financiën van SBK, kantine en boekhouding van de club worden 
goedgekeurd, zij worden bedankt voor hun werk. 
De kascommissie blijft hetzelfde voor 2023 met dank aan Eric en Myriam. 

7. Decharge verlening penningmeester: 
De leden verlenen decharge aan de penningmeester; administrateurs SBK en 
kantine. Alle administrateurs worden bedankt voor hun werk. 

8. Begroting 2023: 
 Inkomsten zijn gebaseerd op:  

Contributie van 268 leden per 1 januari 2023 met een begrote aanwas van 15 
 leden. Er waren veel opzeggingen in 2022. 
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 Sponsorinkomsten van lopende contracten. 
 Kantineomzet en marge zijn in lijn met 2022, weer met 2 open toernooien en 
 voor- en najaarscompetitie.  
 De overige opbrengsten betreft alleen een bijdrage van Rabo clubsupport.. 

Uitgaven:  
Energiekostenstijging  € 10.000, dit is een inschatting rekening houdend met 
lopende contract t/m maart 2023. Er is geen rekening gehouden met eventuele 
subsidies van gemeente of overheid. 
Parkonderhoud: regulier onderhoud van de banen: gravel 1x en smashcourt 2x 
per jaar. 
Kosten huur SBK blijft gelijk aan 2022. 
De begroting is negatief met een verlies van € 8000, Bestuur stelt voor mede 
gezien de onzekerheid t.a.v. de energiekosten, dit jaar af te wachten hoe zich 
dat ontwikkelt. Mede gezien het vermogen vindt het Bestuur dat verantwoord. 
Jopie Koning vraagt of het mogelijk is om nieuwe banken aan te schaffen bij de 
banen. Ook zijn er wat vragen over de trainerskosten en personeelskosten. 

9. Contributie 2023: 
Ondanks het gat in de begroting en de onzekerheid over de energiekosten stelt 
Bestuur voor de contributie voor 2023 gelijk aan die van 2022 te houden. 

10. Goedkeuring begroting en contributie: 
Voorgestelde begroting en contributies worden goedgekeurd door de 
aanwezige leden. 
Dennis Scholten merkt op dat we kunnen besparen wanneer een ieder bij het 
verlaten van de kantine de cv-thermostaat uitzet en de lampen uit te doen bij 
het verlaten van de banen. Aart zegt: de thermostaat hangt tegenwoordig in de 
kantine en i.v.m. het verlies van de warmte kan er op de tussendeur beter een 
veer geplaatst worden. 

11. Bestuurssamenstelling: 
Het voltallige bestuur gaat nog een jaar door. 
Fred licht de ontwikkeling van het ledenbestand toe: De belangrijkste redenen 
van de opzeggingen zijn: geen tijd, ouderdom, blessures en verhuizing. 
Het aantal leden per 01-01-2022 was 285, nieuwe leden: 21, opzeggingen: 38, 
aantal leden per 01-01-2023: 268. 
Suggestie: Wijs leden op de voordelen van de Gelrepas. 

12.SBK investeringen en begroting 2023: 
Toelichting begroting: Er zijn geen specifieke investeringen gepland voor 2023; 

 Onderhoud ( mogelijk schilderwerk muren van woning); eventuele kosten padel 
 of vervanging baan 3 niet meegenomen. 

Er wordt gevraagd door een van de aanwezigen of er nog zonnepanelen 
worden geplaatst ? Antwoord Hilbert: niet op korte termijn in de planning en is 
mede afhankelijk van continuering salderingsregeling, deze is onzeker. 

 Voor het plaatsen van zonnepanelen moet ook het dak versterkt worden. 
      13.Padel in Rheden: 

Hilbert legt de stappen uit die gedaan zijn voor de voorbereiding van padel. 
Verder met padel, maar wel nader onderzoek. 
Sinds begin 2022 al gesprekken gehad met gemeente. TV-Dieren en TV 
Beekhuizen. Bijdrage ontvangen vanuit sport akkoord. : € 15.000 

 De geluidsoverlast van padel is te groot en de afstand tot de bewoners te klein. 
 Padel zal alleen mogelijk zijn met aanleg van een geluidswal.  
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 Kosten hiervan: circa € 70.000, alternatieve mogelijkheden zijn er niet voor de 
 aanleg. Subsidie aanvraag bij de gemeente voor bijdrage aan de geluidswal is 
 afgewezen. Conclusie: Padel is op dit moment bij de Laak niet haalbaar. 
 Over de toekomst van baan 3 wordt nog nagedacht. 
      14.Aanpassing clubbijdrage en vrijwilligersbeleid. 
 Het bestuur stelt voor om artikel 5 van het huishoudelijk reglement op de 
 volgende punten aan te passen : 

• De clubbijdrage verhogen van € 25 naar € 75 per jaar voor ieder lid tussen 
18 en 70 jaar. 

• Competitieteams worden verplicht om tijdens de voorjaars- en 
najaarscompetitie, op een andere dag dan de eigen competitiespeeldag, 
een bardienst te draaien tijdens de competitie. Deze uren tellen mee als 
reguliere uren om de bijdrage terug te kunnen vragen. 

• Leden die samen met een ander lid bardienst willen draaien zal worden 
toegestaan ook als er maar 1 medewerker nodig is voor deze bardienst, met 
dien verstande dat men dan wel 3 diensten per jaar moet draaien in plaats 
van 2 diensten van 3 uur. 

Fred licht het voorstel nader toe en de tijd en energie die er wordt ingestoken 
om bardiensten bezet te krijgen. Het bestuur heeft onder andere mensen 
tussen de 18 en 70 jaar telefonisch proberen te benaderen om ze over te halen 
vrijwilligerswerk te doen. Dit heeft tot weinig resultaat geleid ondanks 
toezeggingen. Naast de kantinediensten zijn er nog vele andere 
werkzaamheden waarvoor vrijwilligers nodig zijn. 
 
Onder de aanwezigen valt weerstand te bespeuren tegen het voorstel van het 
bestuur, zoals hierboven vermeld. 
Andy ten Dolle is het niet eens om de verhoging van de eigen clubbijdrage 
tegelijk te innen met de contributie. Hij stelt voor om aan het eind van het jaar 
een boete op te leggen aan degene die geen vrijwilligerswerk heeft verricht. 
Tosca van Driel zegt dat wanneer de verhoging ingaat van € 75 dat iedereen 
dat bedrag ook zal terugvragen, hierdoor is er geen club bijdrage saldo meer.  
Eric Mennink zegt: kunnen we het saldo van de clubbijdrage niet inzetten voor 
betaalde bardienst ? 
Sven Goslinga zegt in zijn toelichting van zijn tegenvoorstel dat het zijn 
bedoeling was om mee te denken om het probleem van de vrijwilligers op te 
lossen. Ook zijn competitieteam heeft meegewerkt aan de opstelling van het 
ingezonden stuk. Zij vinden dat we door de verhoging van de bijdrage in een 
negatieve spiraal terechtkomen. Het invullen van de bardienst door de 
competitieteams kan ook volgens Sven op de dag zelf door de teams gedaan 
worden mits de teams voorgelicht worden en zich aan hun 
verantwoordelijkheden houden. 
Een vraag van Henk van de Kracht : Hoe regel je de bardienst op vrijdagavond 
met 4 teams? 
Op vrijdagavond is het heel druk en de kantine wordt vaak niet opgeruimd 
achtergelaten, als iedereen achter de bar staat zal dit eerder verslechteren. 
Henk-Jan van de Vijgh zegt dat de teams een man extra mee kunnen nemen. 
Fred legt het standpunt van het bestuur uit t.a.v. van de voorstellen van Sven. 
Er zijn diverse punten van Sven die nu al zo zijn geregeld en/of zijn geprobeerd. 
Ook is er iedere dinsdag al een onderhoudsploeg drukdoende het park te 
onderhouden.  
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Eric Mennink denkt niet dat de verhoging tot € 75 het probleem oplost. Hij vindt 
het een risico dat mensen misschien afhaken en opzeggen en het probleem is 
dan nog niet opgelost. Fred benadrukt nogmaals dat we het samen moeten 
doen. Hilbert Visscher stelt voor een commissie in te stellen die advies geeft en 
een voorstel opstelt. 
Wim Gijsbertsen: een groepje van 5 oprichten om mensen te benaderen die 
een nieuw voorstel opstellen. 
Karine Kors: € 25,- clubbijdrage aanhouden en daarmee barmensen betalen. 
Sven Goslinga: met studenten achter de bar los je het probleem niet op. 
Fred: mensen reageren niet op app of telefoon; benaderen is frustrerend. Fred 
vraagt wie er in de nieuwe commissie willen plaatsnemen. Er melden zich 7 
personen : Maartje Jansen, Sven Goslinga, Henk van de Kracht, Dennis 
Scholten, Wim Gijsbertsen, Myriam Vlug en Marja van de Kracht, Willem 
Nefkens zal optreden als contactpersoon vanuit het bestuur maar niet zitting 
nemen in de commissie. De commissie komt voor 15 maart 2023 met een 
voorstel, zodat extra ALV voor eind maart gehouden kan worden. 

     15. Rondvraag: 
Tosca van Driel: Wat gebeurt er met de horecavergunning? Hoe komen we aan 
een nieuwe vergunning? Antwoord: Fred is nog in gesprek met Jan van Anholt 
hierover. 
Marjolein Scholten: Wie wil mij helpen met de competitieleiding? Ivo Groothuis 
geeft aan te willen helpen.  

     16. Sluiting: 


